
  

Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 27/9-23 

 
Til stede: Jeanne, Thomas, Erling, Maria H., Kim Z, Lisa, Trine, Anette, Camilla, Tina, Jane 

 

 Afbud: Madeleine, Pia 

 

Dagsorden 

 

• Valg af repræsentanter til Landsmødet 17-18 nov.  

Camilla vender tilbage.   

 

• Orientering om skolestart 

V. Thomas 

Det har været en god start for indskolingen. Det store arbejde, der er gjort før 

sommerferien i børnehaveklassen, har resulteret i en rigtig god start.   

 

V. Jeanne 

Vi er kommet godt fra start, og en del af klasserne har allerede fundet deres ben.  

Der er et par klasser der kræver lidt ekstra, hårdt arbejde.  

Det er især sproget og handlingerne der skaber konflikter, og det smitter af på øvrige 

elever.  Der er tale om en gruppe bestående af elever fra Gørslev og en enkelt fra 

Hastrupafdelingen. Det er bl.a. de digitale medier der flittigt bliver brugt negativt.  

 

Mellemtrinnet er nu på 10-12 elever pr. klasse, da der er komme en del nye elever. 

Der er pt en venteliste på skolen.    

 

V. Anette 

Afdelingen på Hastrupskolen er stor i år med 12 elever i 7B, 8 elever i 8B og 6 i 9B.  

Der er pt. en udfordring med at elever stikker af og ringer på folks døre.  

Har en medarbejder der fortsat er sygemeldt tilknyttet Hastrupafdelingen.  

 

V. Jeanne 

Jeanne har været på observation på Søndre Skoles mellemform. Der er en udfordring 

med eksamen, som Kim og Anna fra Hastrupafdelingen skal hjælpe og vejle skolen i. 

Der opstår mellemgrupper rundt omkring.  

 

 

 

 

 

 



• Personale - nye ansigter 

Vi er kommet godt fra starte med nyt personale. 

4 nye lærer og 2 nye pædagoger.   

 

Der er nyt fokus på synlig og nærværende ledelse indenfor dagtilbud og skoleområdet.  

Lars Nedergaard kommer til kaffemøde med Jeanne den 10. oktober.   

Vi har tilsyn på skolen kort tid efter.  

 

• Orientering om tilsynsbesøg 

Vi får et anmeldt tilsyn i uge 43, torsdag efter frokost. 2 grupper har tilmeldt sig.  

Fokus er på synlig læring, struktur, forudsigelighed mv. I 4a vil det være i musik, men 

2a har holddeling i dansk. Vi får respons/feedback bagefter.  

 

Derefter vil vi få et uanmeldt tilsyn. Fokus på Tysk overbygning.  

Vi er ikke bekymret for tilsynet. Har linjefagslærer.  

Der skal være styr på ansættelser, kompetencer, linjefag og magtanvendelser.  

Vi bliver sammenlignet med Holmehus, Slimminge og Karlslunde (har en afdeling).  

 

• Dialog med skoleudvalget  

Foregår torsdag i næste uge den 5. oktober. På mødet deltager Ali og Henrik L. 

Nysgerrige på hvad der rør sig - vores udskolingsafdeling og vores anlægsbevilling.  

 

Anlægsbevillingen tages der beslutning om den 4. oktober. 

Forudsætningen på 100 børn kræver udbygnings af skolen, og sikrer sikkerdrift. 

Stordrift kan gøre at vi kan tåle at spare på enkelte elever.  

(må ikke finansiere boliger, men har sparet op for at opretholde sikkerdrift).  

 

I forhold til Hastrupafdelingen er der ikke meldt noget endeligt ud.  

Det forlyder at man har handlet udskolingsafdelingen i et politisk forlig, og aftalt at 

udskolingsafdelingen skal placeres under Hastrupskolen.  

Hvis vi ikke skal have Hastrupafdelingen, skal vi have 30 elever mere.  

Hastrupskolens LMU og HMU lægger op til at udskolingsafdelingen ikke flytter til 

Hastrupskolen. De ønsker at bruge pladsen til egne mellemformer.  

 

Jeanne tager kontakt til relevante, som kan være interesseret i at deltage på mødet den 

5. oktober (forældrebestyrelsen og kontaktforældre).  

 

• Meddelelsesbogen - hvor langt er vi? 

Der skrives i dansk, matematik og engelsk. Lovgivning på dansk og matematik.  

Engelsk er med fordi det ligger som en del af visitationen.  

Princippet for meddelelsesbogen skal med på næste møde til godkendelse.  

Anette laver et kort skriv omkring meddelelsesbogen og lægger på Aula.  

 



 

• Principper - hvilke i 2023/24 på dagsorden? 

Punkter til næste møde den 29. november 

o Jeanne/Thomas kigger på principper og årshjulet 

o Antimobbestrategien  

o Organisering af retningslinjer på OneDrive 

o Plan over krisehjælp 

 

• Skolens årshjul (aktiviteter, møder mm) tilgængelig på vores hjemmeside? 

Hjemmesiden redigeres løbende. Lisa og Jane kigger på hjemmesiden i næste uge.  

Årshjul lægges på når det er parat.  

 

• Evt. 

o Ringeklokken skrues op igen.  

o Møde med DH Køge, onsdag den 11. oktober. Hvad rør sig og hvordan kan de 

være behjælpelige. Vi skal være med til at klæde dem på, så de kan hjælpe os.  

o Elevråd – aldrig haft en elevrådsrepræsentant i forældrebestyrelsen før Lucca. 

Lige nu er der ikke mulighed for en repræsentant fra elevrådet.  

Hastrupafdelingen har en repræsentant, hvor Kim vil bringe meddelelser videre 

til skolebestyrelsesmøderne. Jeanne kigger på et børneråd på Gørslevafdelingen.  

o Kontaktforældre er valgt i klasserne. Jeanne skal have navnene.  

o Touchpoint ny ledelsesfokus. Ledelsen skal være tilgængelig og nærværende på 

skolen. For at det kan hænge sammen, vil ledelsen have hjemmearbejdsdage, for 

at nå alt det administrative arbejde. 

 

 
 


